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Benvolguts veïns i veïnes
Pareix que va ser ahir però ja ens trobem davant d’un nou any electoral on 
haurem d’escollir l’alcalde i els regidors que governaran el nostre poble els 
pròxims quatre anys.

Des de Compromís per la Jana ens agradaria que tots els veïns i veïnes del 
nostre poble feren un poc de memòria del que han estat estos últims qua-
tre anys i del que han fet cadascun dels tres grups municipals que formen 
l’Ajuntament de la Jana. Nosaltres, per la part que ens toca, intentarem fer 
un resum en este INFOcompromís del que ha estat el nostre treball. Entre 
els objectius que ens vam marcar a principi de legislatura estaven: convertir l’Ajuntament en una adminis-
tració transparent i propera al ciutadà, donar participació política a la gent del poble, informar del nostre 
treball i fiscalitzar a l’equip de govern del PP.

Pel que fa a la participació política de la gent del poble, totes les persones que s’han arrimat a Compromís, 
saben que les seues propostes han arribat ràpidament a l’Ajuntament, es més, la majoria del que hem 
presentat al Ple són propostes que ens ha transmès el nostre veïnat. També estem molt satisfets de la 
informació puntual que hem enviat a la ciutadania, ja que qualsevol persona ha pogut seguir al moment 
tot el nostre treball a través de la nostra pàgina web o de les xarxes socials. A més, hem publicat un INFO-
compromís cada any.

En canvi, el nostre treball per convertir l’Ajuntament en una administració transparent i pròxima al ciutadà 
ha fracassat i no ha sigut precisament per la nostra voluntat, sinó perquè ens hem trobat davant un equip 
de govern dirigit per un alcalde autoritari, incapaç de dirigir l’Ajuntament, que ha negat a l’oposició infor-
mació municipal que hauria d’estar a l’abast no només dels regidors, sinó de qualsevol ciutadà. I el que 
és pitjor, un alcalde que ha enfonsat econòmicament el nostre poble amb un deute que haurem de pagar 
tota una generació de janencs i janenques, perquè estem parlant, com a mínim, de més de 800.000 €, això 
sense comptar les factures amagades als calaixos.

Per tot això, som conscients que a la Jana fa falta un canvi tranquil i moderat, però a la vegada urgent: als 
janencs i janenques se’ns acaba el temps per adreçar esta situació catastròfica. Falten poques setmanes 
per a les eleccions municipals i nosaltres continuem treballant com el primer dia, amb l’ajuda de la gent i 
sense perdre la il·lusió, perquè volem convertir la Jana en un poble millor del que tenim ara.
Entre tots i totes farem que la Jana torne a somriure.

Domingo Tolós, candidat a l’alcaldia de la Jana

Consorci de basures Castelló-Nord
 Vam intentar canviar els Estatus del Consor-
ci a través d’una moció en l’Ajuntament, per a 
reduir la taxa del tractament de basura, però el 
PP i el PSOE comarcal no volen.

Diputació de Castelló 
 Durant els pressupostos del 2012, 2013 i 
2014 vam demanar que s’incloguera la remo-
delació de la piscina municipal de la Jana, el PP 
es va oposar. En el 2015, davant la insistència 
una vegada més per part d’Enric Nomdedéu, fi-
nalment han accedit.
 Hem demanat diferent informació so-
bre temes econòmics i de funcionament de 
l’Ajuntament de la Jana que consideràvem que 
incomplia la legislació local.

Generalitat Valenciana
  Vam portar a les Corts Valencianes l’eliminació 
del cànon de sanejament a les granges i final-
ment vam aconseguir eliminar-lo.
  Hem demanat durant tota la legislatura que 
s’incloguera en els pressupostos la construcció 
d’un nou centre mèdic a la Jana. El PP sempre 
ha votat en contra.
  Portem més de 8 anys demanant que es res-
tauren les esglésies del cementeri i del Carras-
cal. Només s’ha restaurat en part la del cemen-
teri.
 Hem demanat diferent informació sobre 
l’Engolidor i la plaga de la mosca de l’oliva.

Congrés dels Diputats
 A petició de la Cooperativa les Alboredes vam 
portar al Congrés una iniciativa on demanàvem 
que les empreses agroalimentàries pogueren 
canviar el contracte de la llum dos vegades 
l’any, per tal d’estalviar. El PP va votar en con-
tra dels interessos dels socis de la Cooperativa 
de la Jana
 Hem demanat diferent informació que ama-
ga l’Ajuntament de la Jana com els plànols de 
l’encreuament de la CV10 i l’A68 que passarà pel 
mig del terme o l’informe del Ministeri que in-
tervenia el 50% dels ingressos de l’Ajuntament.

Parlament Europeu
 Vam denunciar davant del Parlament Europeu 
la tala il·legal del roure centenari de l’Engolidor.
 Vam demanar informació sobre la mina 
d’argiles que ens volen imposar en la partida 
Esquiroles/Puntarró on la majoria de propieta-
ris són de la Jana.

Treball de bloc-compromís 

a les institucions supramunicipals 2011-2015 infocompromís
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Treball de bloc-compromís 

a l’Ajuntament de la Jana 2011-2015

Durant la legislatura actual hem presentant en 
el registre de l’Ajuntament més de 90 propos-
tes entre sol·licituds i mocions i prop de 200 
preguntes en el Ple. La majoria d’estes pro-
postes han vingut de veïns i veïnes del poble, la 
resta les hem extret 
del programa elec-
toral que vam pre-
sentar l’any 2011. 
Com és impossible 
enumerar-les totes, 
farem un llistat amb 
les que considerem 
més importants i la 
resta les podeu con-
sultar en la nostra 
pàgina web (www.
lajana.compromis.net), en l’apartat Treball de 
legislatura.

Mocions aprovades

 Moció a favor de la municipalització de la 
gestió de l’aigua (es va aprovar tot i l’oposició 
del PP). Algunes parts de la moció no es van 
desenvolupar com la creació d’un òrgan de con-
trol amb representació de veïns del poble.

 Moció on demanàvem l’eliminació del cà-
non de sanejament de les granges. Com el PP 
de la Jana no va fer res al respecte, vam portar 
el tema a les Corts Valencianes i en un principi 
el PP es va negar a eliminar-lo, però quan Com-
promís va amenaçar a portar el tema als tribu-
nals, al PP no li va quedar més remei que cedir i 
eliminar el cànon il·legal.

 Moció per a la convocatòria d’un concurs 
públic en el servei de recollida de basura (es va 
aprovar i no s’ha complit, amb el greuge que su-
posa per als veïns que estem pagant més per-
què el PP no convoca el concurs)

 Moció on es demana la 
protecció mediambiental del 
paratge natural de l’Engolidor 
(encara no s’ha votat en el Ple)

 Moció on demanàvem la 
documentació de l’Ajuntament 
en valencià (es va aprovar per 
unanimitat i després no es va 
complir)

 Moció on demanàvem que es contractara 
música en valencià per a les festes (es va apro-
var per unanimitat i després no es va complir)

 Moció on es demanava que no es retiren 
línies d’ensenyament de l’Institut de Sant Ma-
teu (es va aprovar per unanimitat, però el PP ha 
acabar suprimint-ho)

 Moció en defensa de l’educació i la sanitat 
pública i en contra de les retallades (es va apro-
var amb els vots en contra del PP)

 Moció contra el tancament de RTVV (es va 
aprovar amb els vots en contra del PP)

 Moció per demanar la retirada de la llei del 
PP contra l’avortament (es va aprovar amb els 
vots en contra del PP)

Durant la legislatura 
actual, hem presentat 
més de 90 propostes al 
registre de l’Ajuntament 
i hem fet prop de 200 
preguntes en el Ple.

Mocions que no es van aprovar

 Moció on demanàvem la gratuïtat dels lli-
bres de text per als xiquets i xiquetes de l’escola 
(PP i PSOE van votar en contra)

 Moció on demanàvem la participació dels 
veïns a l’hora de triar les millores en les obres 
que els afectaven directament (PP i PSOE van 
votar en contra)

 Moció demanant ser subseu de la Llum de 
les Imatges per aprofitar els diners que hi ha-
via per a la rehabilitació de patrimoni (va tardar 
tant el Ple a fer-se que va passar el temps per 
demanar-ho)

Sol·licituds presentades

 Hem transmès infinitat de propostes que 
ens han fet arribar els veïns, com ara la neteja 
d’alguns carrers, la retirada de rames, la nete-
ja de papereres, reparació de camins del ter-
me en mal estat...

 Hem sol·licitat la millora d’algunes obres 
com les del poliesportiu, que s’arreglaren els 
desperfectes que va fer l’empresa del gas o 
que es repararen les clavegueres del poble 
que estan en un estat lamentable.

 Hem sol·licitat durant quatre anys que 
s’aprove un pla de cremes 
perquè els llauradors pu-
guen cremar quan fa més 
calor.

 En múltiples sol·licituds 
hem demanat que es con-
voquen els plens de ma-
nera bimensual. Al remat 
com l’alcalde no convocava 
els plens quan tocava, ho 
vam denunciar davant de la 
Sindicatura de Greuges i el 

Defensor del Pueblo, que ens ha acabat do-
nant la raó i informaran en el pròxim període 
de sessions del Congrés dels Diputats i de les 
Corts Valencianes.

 Sol·licitud per demanar que l’Ajuntament 
acceptara l’oferta que tenia damunt la taula 
per llogar les teulades per a instal·lar plaques 
solars. L’alcalde del PP va dir que hi havia ofer-
tes millors i al final es van perdre els 120.000 € 
de l’oferta inicial.

 Múltiples sol·licituds d’informació econò-
mica que l’Ajuntament amaga i en la majoria 
de casos no posa a disposició del regidors de 
l’oposició, contàriament al que marca la llei. 
Entre esta informació ens trobem factures im-
pagades, expedients administratius, informes 
trimestrals de morositat, informació annexa 
als pressupostos, concessions administrati-
ves, informació sobre els préstecs, informació 
sobre els moviments bancaris, sobre les nòmi-
nes dels treballadors, etc..

 Hem sol·licitat que es convoquen en di-
ferents ocasions el Consell Agrari, la Comissió 
Especial de Comptes i la Comissió d’Urbanisme 
i l’alcalde s’ha negat a convocar-les.

 Hem sol·licitat un despatx i una bústia en 
l’Ajuntament (que van tardar dos anys en do-
nar-nos) per posar un horari d’atenció al pú-
blic per poder atendre els veïns del poble.

 Hem sol·licitat que es graven els plens i 
que s’estudie la possibilitat de la seua emissió 

per Internet. 

 Hem sol·licitat una 
auditoria dels comp-
tes de l’Ajuntament 
en dos ocasions. La 
primera vegada, no-
més Compromís li va 
donar suport i no es va 
aprovar i la segona es 
va aprovar per unani-
mitat, però encara no 
s’ha fet res. 

Hem transmès i defensat 
totes les propostes que 
ens han fet els veïns i 
veïnes de la Jana: neteja 
de carrers, retirada de 
rames, reparació de 
camins...
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